
Evidence návrhů podaných Komisí výchovy vzdělání, sportu a 

využívání volného času dětí a mládeže  

 

Datum 
předložení 

Název návrhu 
Znění návrhu 

Rozhodnutí 
odpovědného 

orgánu 

Předpokládaný 
termín vyřešení 

Výsledek 
 (průběžný - koncový) 

9. 3. 2017 Komise doporučuje RM zvážit situaci se vzrůstající 
kapacitou v ZŠ Šlapanice a reagovat na větší 
množství dětí. 

72. RM  Bere na vědomí. Po dohodě svedením školy a ukončením 
zápisu do 1. třídy, budou vyhodnoceny prostorové 
možnosti a případně požádáno o navýšení kapacity ZŠ. 

 
12. 1. 
2017 

Komise doporučuje společné setkání se 
zástupci spolků a informování o celém 
administračním procesu. 
Komise doporučuje ve věci administrace 
dotačních programů zastupitelnost pověřené 
osoby (viz. nestandartní průběh v roce 2016).  

66. RM splněno Doporučuje zastupitelnost pověřené osoby ve věci 
administrace dotačních programů města. RM: bere na 
vědomí. 
Setkání  a informování  proběhlo. Nejvíce připomínek od 
zástupců TJ Sokol Šlapanice a SK Šlapanice zaznělo bohužel 
až při schvalování dotací na ZM 6/2017. 

10. 11. 
2016 

Komise měla od RM za úkol vytipovat místa 
pro grilování 

Vedení města Částečně 
splněno 

Komise navrhuje několik míst viz. zápis. 
Rozhodnutí: návrh místa by měl být součástí studie 
nábřeží říčky, do parku není zahrnuto. 
Návrhy komise byly vyhodnoceny následovně: v rámci 
rekonstrukce parku vznikne plocha, kterou bude možné 
používat jako grilovací místo. Termín: říjen 2017. Další 
plocha je přislíbena Brněnskými poli v rámci realizace 
volnočasové plochy. Termín: podzim 2017/jaro 2018. 
Ostatní plochy nebyly vyhodnoceny jako vhodné. Větší 
požadavky na grilovací plochy lze očekávat v blízkosti 



bytového bydlení Šlapanic než v částech s rodinným 
bydlením. 

9. 6. 2016 Komise měla od RM za úkol zpracovat další 
možný záměr se školním bazénem. Komise se 
dotazuje RM, jaký je s bazénem záměr a zda ho 
nabídneme místním spolkům a firmám.  

ZŠ splněno Ředitel ZŠ bere na vědomí, návštěvnost se zvyšuje a ZŠ se 
spolky spolupracuje. 

9. 6. 2016 Komise doporučuje využití prostoru mezi 
tělocvičnou a skate parkem. Vhodné pro 
posilovací stroje, relaxační zónu, grilovací 
místo atd. 

ZŠ splněno ZŠ počítá s využitím pro sportovní a volnočasové využití. 
Využití pro grilování není vhodné, areál má nevhodnou 
provozní dobu, jedná se v první řadě o sportovní zařízení 
sloužící ZŠ. 

12. 5. 
2016 

Komise předala OISM požadavky na opravy 
dětských hřišť 

 splněno Na dětském hřišti v sídlišti byl instalován schod. 
Obnova hřišť probíhá průběžně. 

14. 4. 
2016 

Alternativní knihovny – komise se dotazuje, zda by 
knihovničky nemohly být v návrhu městského 
mobiliáře. 

 neschváleno Zadání návrhů městského mobiliáře obsahovalo jen 
nejčastější objekty na veřejných místech. Alternativní 
knihovny jsou specifickým objektem, který nyní nebude 
součást návrhu městského mobiliáře.  
 

14. 4. 
2016 

Sportovní léto – spolupráce komise s městem  splněno  Proběhlo bohužel s malým zájmem občanů. 
Pro nezájem občanů se nebude pokračovat. 

15. 3. 
2016 

Komise navrhla výši dotací spolkům a úpravu 
žádostí na příští rok 

 splněno RM: přihlédla k připomínkám komise. 

20. 1. 
2016 

Návrh na opravu intercomu v MŠ Zahrádka  splněno Vedení města: to je věcí paní ředitelky MŠ. 

20. 1. 
2016 

Hřiště na petangue – jaký je stav, zda RM plánuje 
hřiště vybudovat 

 Částečně 
splněno 

RM: Město nemá v současné době v plánu vybudování 
hřiště na petangue. Občané mohou využít volně přístupné 
hřiště v areálu společnosti Arsenal na Těsnohlídkově ulici, 
dále je hřiště u bytových domů na ulici Karla Čapka a také 
je možné využít mlatového povrchu na návsi 
v Bedřichovicích.  
Další mlatový povrch využitelný pro pétanque vznikne 
v rámci úprav městského parku. Město eviduje požadavek 
petanquového klubu Bedřichovice o rozšíření ploch a 



nabídku na využití (termín rozhodnutí předběžně listopad 
2017). Město neeviduj další požadavky občanů v této 
oblasti. 

2015 Úklid a evidence poškození dětských hřišť a parčíků   částečně je opraveno 

2015 Doporučení některých provozních řádů, pomoc 
hledání správce hřišť, návrh na vybudování hřiště 
na petangue, návrh na umístění a vybudování 
posilovacích strojů pro seniory, doporučení 
k úpravě ceníku Kulturního domu v Bedřichovicích 

RM bere na 
vědomí 

 Stroje pro seniory se dále nikde neplánují z důvodu 
umístění na Jiráskové.  Ceník pronájmu schvalovala rada a 
zatím se o další úpravě neuvažuje. 

2015 Schůzka se spolky už na závěr roku   provedeno 

2015 Projednání pravidel a rozdělení dotací spolků   probíhá 

2015 Využité školního bazénu – podané návrhy RM bere na 
vědomí 

 Primárně řeší pronájem sama škola dle požadavků, 
funguje systém permanentek, dále dohodnuto se školou 
využití hodiny bazénu pro zdravotně postižené, úterý plně 
využito komerčně. 

2015 Návrh oplocení psího výběhu a návrh vybudovat 
psí pisoáry 

RM bere na 
vědomí 

neschváleno RM: Oplocovat psí výběh se nebude ani se nebudou 
realizovat psí pisoáry. 

2015 Návrh řešení situace MŠ RM bere na 
vědomí 

 probíhá 

2015 Návrh alternativní knihovny RM bere na 
vědomí 

 probíhá 

2015 Návrh na vybudování grilovacích míst a míst na 
táborák 

RM bere na 
vědomí 

 Viz 10. 11. 2015 

 


